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 ביקור השר
בתיירות 
 ובשימור



 

. סוף אפריל הוא עדיין אביב שלום לכולכם
לפי כל החוקים ולוחות השנה. לא מזמן היה 

קריר ואפילו קצת גשם. יש כאלה שמתלוננים 
על עונות המעבר והאביב בישראל וטוענים 

שאפשר היה לוותר עליו ולעבור מהחורף ישר 
לקיץ... אני כמובן לא מסכים אתם ואוהב 

 מאד דווקא את האביב ואת הסתיו. ובכל זאת
אמנון היכל כבר עושה הכנות אחרונות  –

במאי!  15 –לפתיחת בריכת השחיה והתאריך 
אז אין סימן טוב מזה שהקיץ בפתח וכל 

 הדיבורים לא יועילו. חייבים להתארגן )בגדים
, שמיכות, תכניות לחופשה בארץ חורף/קיץ

ו/או בחו"ל וכדומה( וחייבים להתכונן גם 
, נחשים, לצרות של הקיץ )יתושים, זבובים

 אבק וכדומה( ולקוות לטוב.

 - בזמן שישבתי לערוך את העיתון –אתמול 
שר התרבות  קצרלביקור אלינו לקיבוץ הגיע 

. הוא התארח במועצה האזורית חילי טרופר
שלנו והמארחים ביקשו להציג לו קיבוץ 

תרבותי שגם מפתח תיירות. ליוו אותו יו"ר 
וסגנו אייל רייז. הם היו דוידוביץ המועצה 

נו זמן קצר אבל הספיקו להתרשם אצל
מקרון הקפה  ,מהסנדלריה וחצר ראשונים

הפעיל והמזמין וממרכז המבקרים של 
שם גם התכבדו קלות. טיבם של  ,התיירות

ביקורים כאלו הוא במסגרת "שלח לחמך" 
 לגמרי ואם השר ימשיך לשבת בממשלה )לא

בטוח( ואם אולי בחודשים בקרובים נתבשר 
אולי גם  –ה וחלופית שיש לנו ממשלה חדש

שיצמח לעץ  נטע שתילהביקור הקצר הזה 
 גדול. 

גם בשדות שלנו ראשית קיץ. החיטה 
שנשארה בשדה כבר מזהיבה/מצהיבה ומחכה 

לקציר הגרעינים. שמעתי ממקור מוסמך 
שלאחרונה יש עלייה יפה במחירי הגרעינים 

וצפויה אם כן הכנסה גדולה מהמתוכנן 
אמרנו לפני  מגידול החיטה. הוא אשר

הגשם שירד והפסיק את קציר : שבועיים
החיטה לתחמיץ עשה משהו טוב ושיפר את 

מצב הרוח של הגד"שניקים. בשטחים 
 האחרים מתחילות שורות שורות של נבטים 

 

 

נן. אני צעירים לצבוע את השדה בירוק רע
ח יש גידולים מניח שזאת הכותנה אבל בט

וע נוספים שמשתתפים בחגיגה. נשמח לשמ
 פרטים בגיליון הקרוב. 

אתמול היה ערב ל"ג בעומר ותחזית מזג 
האוויר איימה להיות חמה מהרגיל ומסוכנת 

להתלקחות. כבאי האש לא לקחו סיכון 
והודיעו על מגבלות גדולות בהבערת מדורות 

הוחלט לעשות לכן בארץ כולה וגם אצלנו. 
ולהסתפק  –ליד מגרש הטניס  –מדורה אחת 

רגיל. מעבר לסכנת השריפות הבמשהו צנוע מ
מצום יש כאן ביטוי מובהק לחשיבות של צ

ויר הפתוח כדי להקטין עד והבערת אש בא
והאדמה. בכל למינימום את זיהום האוויר 

העולם מחפשים כל דרך למנוע זיהום מיותר 
ואני שותף לתחושה שגם אצלנו יש עוד 
הרבה לעשות ולא תמיד אנחנו מספיק 

 מתאמצים.

קראתי בדיווח של  -באותו עניין עצמו 
-המזכירות על דיון שהתקיים לקראת ל"ג 
בעומר וביוזמה חשובה של גליה שטיין 
שהעלתה את הדרישה להתחשב במצב 

ולמנוע זיהום מיותר. הדברים הללו נכונים גם 
בנוגע לכתובות האש הענקיות )והמרשימות( 
של יום העצמאות ושמחתי לראות שגם לכך 

ה המזכירות בהחלטות שלה. נמשיך התייחס
 לעקוב בעניין אחרי ביצוע ההחלטות.

  

 

   

 

אחת החדשות החשובות והמשמחות בעיתון 
הזה היא הדיווח על התקדמות עבודות 

על  –הבנייה בשכונת הבנים ובעיקר 
התקדמות לשלב הבא של קליטת משפחות ה

לעשות הוא הזזת  ישנוספות. אחד הדברים ש
ד המערבי של בריכת הכביש העוקף בצ

השחיה, ועם התקדמות הבניה יהיה צורך 
אדמה מערבה בצמוד לחומת ה אותולהזיז 

וגם לעקור עצי אקליפטוס בחורשה. זה עוד 
פיתוח שיש לו מחירים אבל אחרי הכל זאת 

 התקדמות בכיוון הנכון. 

 ו... שנשמע גם  שבת שלום, חג שמח ובטוח

  אברהם    –מכם 

 



 

 חברתית ההנהלה ה ישיבת
 18/4/21מיום 

הגר דוכס, רחלי שדה, לימור  נוכחים:
בוכריס, עופר מסד, יואב גירש, עמי זינגר, 

 נופר מעין, ירון רייז, נטע רחמן
 רינה כהן :החסר

 
 מכרז יו"ר אגף חינוך[ 1

יצא מכרז ליו"ר אגף חינוך. רינה כהן 
 4מסיימת את תפקידה לאחר קדנציה של 

 שנים.
הנהלה חברתית הבאה תעסוק כולה בנושא 

 החינוך ונקיים פרידה מרינה.
 
 פנסיה[ 2

 הראל כהן, מנהל משאבי אנוש –*מצטרף 
יש בקשה של מספר קטן של חברים 

הנמצאים במסלול הבטוח בפנסיה, לעבור 
למסלול הפתוח. הנושא נידון בצוות פנסיה 

 ומובא לדיון בהנהלה החברתית.
 :רקע על הנושא

 חברי יכלו שינוי הקובע ל ביום
לבחור אם הם  50הקיבוץ מעל גיל 
או של פנסיה במסלול הבטוח 

ומטה  50במסלול הפתוח. גילאי 
ביום השינוי יכלו להיות רק במסלול 

 הפתוח.

  הוא למעשה  -המסלול הבטוח
  שמשמעו"קניית ביטוח פנסיוני" 

 5100הפנסיה עליה החליט הקיבוץ 
פנסיה גובה הבלי קשר לתינתן ₪, 

אליה הגיע החבר/ה ביום היציאה 
 לפנסיה.

  מי שבמסלול זה  -המסלול הפתוח
לאחר קיזוז יקבל את הפנסיה שצבר, 

 החלק של הקיבוץ עד ליום השינוי
 )תקופת הקיבוץ השיתופי(.

 

 

  )פנסיית הרשם )רשם האגודות
 .                         ₪ 4090עומדת על 

 יותרבכפר מסריק הפנסיה גבוהה 
 ₪. 5100ועומדת על 

 

  האפשרות לעבור מהמסלול הבטוח
למסלול הפתוח, יכולה להינתן רק 
לעובדי חוץ ולא לעובדי הקהילה. 

קיבוץ ב םעובדיהחברים שאם כל 
מסלול )מפעלים וקהילה( יעברו ל

 8-לקיבוץ חוב של כ זה ייצורפתוח ה
 וזה לא אפשרי.שח'  מיליון

 :החלטה
הסדר  לניסוחהנושא יוחזר לצוות הפנסיה 

המאפשר מעבר מהבטוח לפתוח. המלצת 
ההנהלה החברתית להתייחס לבית משפחה 

 )בית אב(.
לאחר דיון בצוות הפנסיה יובא שוב 

 להנהלה החברתית ולשיחת קיבוץ.
 
 :ארנונה[ 3

  ארנונה נדחה ע"י לתוספת ביצוע
חברים לולכן גם  2021למאי  א"זהמו

אין עדיין את תוספת התשלום. החל 
ציבי מאי ישונו החיובים מתק

 לחברים.

 רעור על נושא קיבלה את הע א"זהמו
טחי השרות ובמקום ושהמרפסות 

גבייה על שטחים אלו יגבה  100%
 .85%עליהם 

 קר ישי שמאלי משלים את הס
ההשוואה בין המדידות למצב 

טחי האמתי. )בעיקר בחלוקות בין ש
 שירות, שטחים עיקריים ומרפסות(.

 
 :צמיחה דמוגרפית – קבוצה רביעית[ 4

 צוע תשתיות של היתר לבי קיבלנו
 ת הבניםהחלק האחרון בשכונ

)האקליפטוסים( ואנחנו נכנסים 
לביצוע התשתיות בעיקר הזזת 

צמוד מערבה בקפי יהכביש הה
 לסוללה.

 צמוד לבנייה הקפי היום, יהכביש הה
עובר להיות של הקבוצה השלישית 

 שביל פנימי של השכונה.

 



  גיזום ה תתתחיל עבודבסוף החודש
 האקליפטוסים. בחורשתניקיון הו

  החלו מפגשים אישיים עם
הנקלטים המתעניינים בקבוצה 

הרביעית. שיחה בה גם ניתנים 
וגם זמן לשיח אישי  והסברפרטים 

 ושאלות של המתעניינים.

 יוני יתקיים כנס לכל -בחודש מאי
ת המתעניינים, משם נצא לסגיר
 טה הקבוצה ותחילת תהליך הקלי

 תהליך ממושך של כשנה(. ה)ז

 
 חברתיתההנהלה ה ישיבת

 25/4/21 מיום
הגר דוכס, רחלי שדה, לימור נוכחים: 

בוכריס , יואב גירש, עמי זינגר, נופר מעין, 
 ירון רייז, נטע רחמן, רינה כהן

 : עפר מסדחסר
 
 שבועות ת חגמסיב[ 1

 חברתית מאשרת מסיבה ההנהלה ה
במגרש הטניס )לא בדשא הפאב 

עם אך (, יתבטיחות בגלל סוגיה
 עדיפות לחדר האוכל.

  יש לבדוק את נושא הרעש ולוודא
אורחי שלא יהיה מטרד לחברים ול

 אורחןה

  אין להביא אורחים מבחוץ למעט
 בני/בנות זוג של בני הקיבוץ

  במהלך המסיבה  יםנוער לא עובדבני 
 
יו"ר כהן עדכון על החינוך ופרידה מרינה [ 2

 האגף
 גיל רך:
 93  ילדים  20ילדים בגיל הרך, מתוכם

 מבחוץ.

  בת  ,מנהלת הגיל הרך –ליאת שלום
היתה הרבה  .וחברת קיבוץ געתון

שנים גננת ונכנסה לניהול המערכת 
 .2020אצלנו בספטמבר 

  בנות צוות 24יש 

 מאתגרת מאד  שנת הקורונה היתה
עבור כולם. הילדים חוו קליטות כל 
 פעם מחדש וזה בהחלט הקשה על 

 

המערכת.  עם זאת ניתן מענה ככל 
איפה שהיה אפשר ותגבורי צוות 

 גרה.זרה לשחשהיה צריך עם 

 בתקופה זו, הוא  יהקושי העיקר
 יצירת השגרה והתהליכים החינוכיים

 גיל הרך נכנס להתקנת מצלמות ה
יין(, כפי שאנחנו א הפעלה עד)ל

בים בגנים הקטנים ע"פ מחוי
 70%ההחלטות.  אם יהיו מעל 

לא שלא להפעילן, הורים שיחתמו 
יהיה צורך להפעיל אותן. בכל מקרה 

 כרגע רק מתקינים!

 חינוך חברתית:
 75 בני נוער  54 -בים ו"ילדים במרח 

 מסיימת שנה שנייה  - מיכל גירש
בריכוז החינוך החברתית וממשיכה 

 גם בשנה הבאה.

  חלוקה , עברנו ל2020בספטמבר
ו( -ד, ה-ב, ג-)א לזוגות של הקבוצות

הגדילה במספר  שינוי שנדרש עקב
של  צורך להמנע מקבוצותהילדים ו

 ב."ילדים במרח ויותר 40

  הריחוק החברתי שנדרש בקורונה
 החברתיהוא ההפך הגמור מהחינוך 

 נו אפשרות למענה היתה לשמחת
קופה קהילתי לאורך כמעט כל הת

גם ו וזה עזר מאד לילדים ולהורים
 לצוות לשמור על סוג של שיגרה.

  הקושי הגדול במערכת החינוך
 החברתי זה כוח האדם המתחלף. 

 שתה עבודה בקבוצות קטנות וזה נע
כל ילד לאישית איפשר התייחסות 

גם  ובהחלט דבר שנמשיך אותו
 בשגרה.

 2-הנעורים עוברים בקיץ לעבודה ב 
 הגידוליב( עקב -ט, י-יחידות )ז

במספר בני הנוער וגם עקב 
החשיבות להפרדות.  מבנה הנעורים 

 מבנים. 2-יפוצל פיזית ל

  –אגף חינוך 
   רינה כהן כיהנה כיו"ר האגף קדנציה

 שנים.  4מלאה של 

 4   שנים עם תמורות גדולות
נוך, כולל תחלופה במנהלי החי

 פרידה מסיגל פרנקל ז"ל.

 



  תקופה הקורונה היתה תקופה
מאתגרת וקשה למערכת החינוך ועם 

זאת הצוות והמנהלות עשו עבודה 
מקצועית ונתנו מענה ככל הניתן. גם 

הגב והתמיכה שנתנה הנהלת 
 הקיבוץ היתה משמעותית מאד.

  נמצא אצלנו יש תחושה שהחינוך
 קהילתי.הבראש סדר העדיפויות 

 פר את משכורתם חשוב לתגמל ולש
לחזק להמשיך  ךשל אנשי החינוך וכ

 ת הצוותמבחינרגשית ולתגמל 

  הנהלת אגף החינוך היתה הנהלה
פעילה מאד, נפגשה לאורך כל 

התקופה לקבלת החלטות וגיבוי 
 לצוותים העובדים בשטח.

 ישיבת אגף חינוך האחרונה הוחלטב: 

 

 רצון להגדלת משכורות החינוך  .1

במחיר החינוך  2%עלייה של  .2
 לתשפ"ב

בחינוך החברתי לעלות את  .3
השתתפות ההורים )חברים בחברות 

 .15% -ל 10% -מלאה( מ

 החלטה:
מברכת את צוות החינוך הנהלת הקהילה 

ומנהלי המערכת על העשייה לאורך שנת 
 הקורונה ובכלל.

עלאת המשכורות יש חשיבות רבה לה
 החינוך. צוותבחינוך ושמירה על 

הנהלה החברתית מאשרת את עליית ה
 המחירים בחינוך

 
 כתובות אש[ 3

 מוזמנת גליה שטיין
פנייתה של גליה בנושא כתובות האש 

 שהן יוצרות.הסביבתי והזיהום 
מיכל גירש סיפרה על התהליך החינוכי 

והחברתי שעוברים המוסדניקים לקראת 
 עבודת המפקד.מהלך וב
 

 החלטה:
ועל  המפקדמסורת חשוב לשמור על 

 העשייה של הנעורים לקיבוץ

)כפי שכבר הקטנת הכתובות ל פעולל
 שנים(3 -הוחלט לפי כ

    
 רשמה: הגר דוכס

 

 

כנראה שתמה לה השנה שלימדה  זהו...
בידינו וקיים  אותנו להבין ולדעת שלא הכל

"כוח" שמכתיב לנו את אורחות חיינו. כוח 
שלא ניתן לראות בעיניים, כוח שמשנה 

ופוגע בתכניותינו מבלי לשאול ומבלי יכולת 
 לתכנן. 

ובכל זאת אני רוצה לשתף אתכם וגם לומר 
מילות תודה לתום גינת. האוכל שבשנה 

היה  –הזויה הזו היה לעיתים מרכז החיים 
ותר שביכולתנו לשלוט בו הדבר הקבוע בי

זו  משימהואפילו לתכנן... תום עמד ב
בכבוד, בהכלה, עם רצון ורגישות. לנהל אגף 

כזה ולעמוד בשינויים שחלים לעיתים 
בפתאומיות ולהתאים את הפעילות של ענף 

המזון להחלטות המשתנות כל כמה ימים 
ולפעמים אפילו כל מספר שעות. תמיד 

חם טעים ומנחם.  ידענו שהמזון יגיע אלינו
תום ניהל את הפעילות הזו בשקט, 

 בסבלנות ובטוב לב. 

  תודה וכל הכבוד!רציתי לומר לו  ולכן

 הגר בירק    

 

 



 
 

 



 
 עדכון מוניציפאלי

: תוספת הארנונה למגורים וחישוב  ארנונה. 1
בהחלטת  2021תה למאי השטחים לחיוב נדח

שטחי השרות יחושבו כמו  מליאת המוא"ז.
לחיוב משטח המדידה  85%השטח העיקרי 

החיצוני. השלמנו את המיפוי הפנימי בין 
מרפסת מקורה ופרגולה לא לחיוב ונעביר 

למחלקת הארנונה לאחר קבלת השומה 
המעודכנת. המס המוניציפאלי לחיוב 

בתקציבי החברים יעודכן בהתאמה החל 
 .2021מתקציב יוני 

: לאחר השלמת התוכניות  מלתשתיות חש. 2
הקרוב את ומכרז הקבלנים נתחיל בחודש 

 פרויקט החשמל ממרכזיית השיכון הפולני
לחיבור המגרשים המיועדים לבניה ומערבה 
בהובלת צוות החשמלייה והתשתיות. שינוי 

התשתית והפרדת קו החשמל מהמים והביוב 
יאפשר הוצאת הקווים הקיימים בקרקע 

ם הציבוריים לפי טח המגרש, לשטחיבש
תקופה כנית האב של הקיבוץ. במהלך הת

יתכן ויהיו בעיות  ,בזמן החפירות הקרובה
תעבורה ובטיחות אותם נקפיד לסמן. נא 

עזרו בסבלנות עד השלמת העבודות יה
 והחזרת המצב לקדמותו.

3. המשך פיתוח השכונה המערבית:             
מתוכנן לסוף החודש, לאחר הארכת היתר 

חלק תיות נכנס בשלב א' לעקירת התש
האקליפטוסים הנמצאים ממזרח לסוללה, מ

 14הוצאת השורשים ומילוי אדמה לבניית 
המגרשים המתוכננים לשנה הבאה. בהמשך 

יושלם קו הביוב הצפוני וחיבורו לשכונה 
הכביש ההיקפי במקומו  לייסל ,הקיימת

ההיקפי את הכביש  הפוךהמתוכנן, על מנת ל
הקיים למדרכה פנימית של השכונה שבבניה. 

השטח יסומן לאחר קבלת אישור תחילת 

עבודה ואנו מבקשים מהחברים והילדים לא 
 להסתובב באתר.

כוליטא צ' אישורי ההפעלה לקרון הקפה. 4
התחלנו  בחצר הראשונים בשלבי סיום.

למידה של לצורך החודש הרצה של המערכת 
לקפה ונשמח וקהל הלקוחות. מוזמנים הצוות 

משוב עבור שיפור הקיים ויצירת מקום גם ל
מפגש איכותי לקהילה ולאורחי התיירות וכפר 

הנופש החוזרים לאט לפעילות אחרי שנת 
 קורונה מאתגרת.

 ירון ר

 

 



 

 מעבר לשידורים דיגיטליים

 

לשידור דיגיטלי של  בחודש האחרון עברנו הטלוויזיהעקב שינויים טכנולוגיים בקליטת ערוצי 
. ללא ממיר ערוצי הטלוויזיה במקום השידורים האנאלוגיים שהיו עד עתה  

 . HDבשידור  32 –מספר הערוצים 

 י דרכים:תקלוט את השידור של ערוצים אלו בשניתן ל

 פלוס. עידן ומעלה הכוללות  2017ללא ממיר בטלוויזיות חכמות משנת  (1

 מע"מ . ₪ +  170בטלוויזיות אחרות ניתן להוסיף ממיר דיגיטלי בעלות חד פעמית של  (2

 במזכירות . התקנה באופן עצמאי ובמידת הצורך בסיוע החשמליה.רשף לרכישה דרך מיה 
 ונדרש לחבר כבל אנטנה. HDMIהממיר מגיע עם ספק כוח, כבל 

₪  10בתוספת עלות של )נוספים  הוט ניתן לרכוש ממירי -לחברים שיש ברשותם ממיר של הוט 
 .במקום הממיר הדיגיטלי לממיר לחודש( 

 הערוצים הנקלטים הם : 

 

לפי בקשה נוכל להוסיף ערוצי 
מוזיקה וערוצים נוספים 

 מחבילת הבסיס.

 

 אחראי תקשורת - נפתלי פניגר

נ
פ
ת
ל
י
  

 

 

 

 

 

 

01 - KAN 11 17 – HOT HBO 
02 -KESHET 12 18 – Sky News 
03 – RESHET 13 19 -The Kenesset channel 
04 - Channel 9 HD 20 - HOT cinema 4 

505 - SPORT HD 21 –HOT cinema 1 
06 - I24NEWS English 22 - HOT cinema 2 
07 - HOT8 23 – HOT cinema 3 
08 - Eurosport HD 24 – Channel 98 
09 - ONE2 HD 25 - ONE 
10 - HOT Senior 26 – ZEE TV 
11 - MTV MUSIC 27 – ARTE SD 
12 - BFM TV 28 - VIVA 
13 - A+ Kids 29 -Channel One Russia 
14 - KAN 23 30 - History 
15 - Disney Junior 31 – National Geographic 
16 - Channel 24 32 – HOT 3 

 

 



                     

 נסיעה בכלים חשמליים 

בשנה האחרונה )בעיקר( אנחנו עדים לעלייה 
אופניים והקורקינטים כמות הגדולה ב

 החשמליים ברחבי הקיבוץ.
 

 כמה דגשים לנושא זה:
מי יכול לנהוג על אופניים חשמליים 

 וקורקינט חשמלי:
 

  ציין כי מותרת רכיבה על יש לראשית
 ומעלה. 16לבני כלים אלה רק 

  כל מי שמחזיק ברישיון נהיגה )למעט
רישיון נהיגה לטרקטור ומכונה ניידת( 

יכול לרכב על אופניים חשמליים 
                          וקורקינט חשמלי.   

 רישיון הנהיגה חייב להיות בתוקף.

   כל מי שעשה מבחן תיאוריה לקבלת
רישיון נהיגה או עבר בחינה של 

יתה י' במסגרת החינוך תלמידי כ
התעבורתי יכול לרכב על אופניים 

 חשמליים או קורקינט חשמלי.
  כל מי שעבר בחינה ייעודית לרכיבה

על אופניים חשמליים )שהיא עיונית( 
וקיבל אישור הכשרה ממשרד הרישוי 

על הצלחה בבחינה יכול לרכב על 
 כלים אלה.

 

 
 
 
 
 

 מהירות הנסיעה:
  הנסיעה של חלק מהרוכבים מהירה

מאד ומסוכנת. המדרכות בקיבוץ 
צרות וילדים שנוסעים לבד עם 

 אופניים או הולכים ברגל. 

  קמ"ש  25מהירות לא תעלה על
ש. לכן בתוך הקיבוץ יש לנסוע בכבי
 יותר לאט!אבל הרבה  לאט,

 
הדגיש כי נסיעה לבנוסף חשוב לציין ו

שיון יבקלאבקאר מותרת רק למי שיש לו ר
 נהיגה! 

 

  
נו תופעה של כבר התחילה בקיבוצ -נו רלצע

                שיון. יללא רהנוהגים בני נוער צעירים 
 הדבר אינו חוקי! ובעיקר מסוכן ומסכן.

 
לרכבי יש חובה לעשות ביטוח  ביטוח:

 קלאבקאר
 הנהלת הקיבוץ    

 

 

                

 כוס ברכה נישא 

 יעקובילקארין ויקי 

  בניו יורקהחדש  הנכדלהלדת 

  יונתן ואריאנהשל  בנם השני

 לאחים שמחה גדולה 

 ולכל המשפחות

 הרבה נחת ובריאות 

 

 

 



 
                     חינוך הישיבת אגף 

 12.4.2021מיום 
 

: אלונה מסד, מור כרמלי, יערה גינת, נוכחים
ליאת שלום, הגר דוכס,              שושי 
 מרום, מיכל גירש, עפרה שני, רינה כהן. 

 
התקיימה לקראת הרשמות לשנת הישיבה 

 תשפ"ב:הלימודים 
 

 הובאה הצעה להעלאת מחירי החינוך .1
לאור העלאות ת תשפ"ב בשנ 2%-ב

משכורות של המחירים והעלאת 
 עובדי החינוך. 

בפעם האחרונה שבה הועלו המחירים בחינוך 
לאחר   6%שנתיים בשיעור של -היתה לפני כ

מספר שנים שלא התקיימו העלאות מחירים 
 בחינוך .

 ,כדאי לעשות העלאות מחירים בהדרגה
ור בשיעורים נמוכים ולא בבת אחת בשיע

 גבוה. 

 
 ההצעה התקבלה :

בשנת תשפ"ב יועלו מחירי החינוך בכל 
 . %2-היחידות ב

 25.4.2021אושר בהנהלה חברתית בתאריך: 
 

שינוי השתתפות הורים )חברי קיבוץ . 2
"בים מרחעל ה ם( בתשלומיבחברות מלאה

מערך מוחלט לערך יחסי נעורים ועל ה
 .)באחוזים( 

ההורים משלמים  י,מאז שנקבע תהליך השינו
  50-ש"ח במרחבים ו 100

 
גובה התשלום אינו נקבע על ש"ח בנעורים. 

המחיר במרחבים ו/או אחוז מעלות פי 
 . 10%-כבערך נעורים. באחוזים מדובר על ב

לעבור לחישוב השתתפות הורים היא ההצעה 
 15% -ולהעלות את אחוז תשלומי ההורים ל

 נעורים. במרח"בים ובמהעלות 

בשנת תשפ"ב עלות ההצעה שעלתה: 
 :תהייה השתתפות ההורים

 ש"ח . 90-כ   -בפעילות הנעורים  

 ש"ח . 200-כ  -בפעילות המרחבים  

 ההצעה התקבלה באגף. 

בהנהלה חברתית בתאריך:  האושרוגם 
25.4.2021 

 

 

. הצעה לסגירת פעילות ימי שישי 3
 בים בחופש הגדול."במרח

 5בחופש הגדול מתקיימת פעילות במשך 
שעות ביום. הילדים נמצאים  8-ימים מלאים כ

בפעילות משמעותית ואינטנסיבית. ימי שישי 
הם ימים קצרים וחלק מהילדים בוחרים לא 

 לבוא. 

ח האדם המצומצם, המדריכים ובשל כ
עבוד שישה ימים והמובילים נאלצים ל

יוצר שחיקה בקרב הצוותים מלאים דבר ש
   ופוגע גם באיכות העבודה אל מול הילדים.

בכל קיבוצי האזור ביטלו את פעילות 
 בים בימי שישי בחופש הגדול."המרח

הילדים זקוקים לדמויות קבועות ומוכרות 
בכל ימי הפעילות ולא נכון לגייס כל פעם 

ח ובני נוער מתחלפים או פתרונות כ \צוותים
 אדם ארעיים. 

וח האדם כל כך מחסור כבשנה הזו במיוחד 
קשה מאד ולאורך השנה שעות ו משמעותי

הפעילות הוכפלו. צפוי להיות קושי  לתפעל 
 שישה ימים מלאים. הגדול חופש ב

ו' אין צורך -קיימת הסכמה כי  לגבי כיתות ג'
 בפעילות בימי שישי.

 

 יב' זקוקים למסגרת בימי שיש-ילדי כיתות א'
י וחשוב לנסות למצוא להם פתרונות גם בימ

של החופש הגדול. אולי לשקול  ישיש
 פעם בשבועיים.    אפשרות של

וות המדריכים יעבוד בחופש המלצת האגף: צ
בהתאם ! כל מדריך יקבל יום חופשי ימים 5

ייעשה מאמץ  לשיקולי המערכת והאפשרויות.
ים מותאמים לילדי ילחשוב על פתרונות חינוכ

  ב' ע"י הצוות החינוכי.-כיתות א'

 
 שנשמעו במהלך הדיון:הערות 

 
ח וקיים מחסור משמעותי לאורך השנה בכ

בתדירות גבוהה וחוסר  עובדיםתחלופת  ,אדם
 יציבות בקרב המדריכים.

 
ם יחשוב למצוא דרכים לגייס צוותים איכותי

 ולשמר אותם.
 
 



 
חשוב מאד להעלות משכורות ולתגמל כראוי 

 ולחזק אותו.על מנת לשמר את הצוות 

 
 משרות מלאותלעבור ל המלצה של האגף

ולהימנע מחלקיות המשרה על מנת לייצר 
 משרות מתגמלות. 

 
חשוב לייצר מצב שבו המדריכים עובדים 

חמישה ימים בשבוע )בחופשות הארוכות ( 
ולמצוא תחלופה של ימי חופש על מנת 

 למנוע שחיקה. 

 
ח האדם בחינוך החברתי היא ובעיית מחסור כ

 רצית.גם ברמה האובעיה בכל האזור 

 
ח אדם יציב שמוביל גם וחשוב לגייס כ

 במשמעות העלאות מחירים ומשכורות. 

 
 :השנה האחרונה הייתה מאתגרת במיוחד

מערכת החינוך החברתי נדרשנו למצוא ב
פתרונות בהיקף שעות רחב יותר בשל קיצור 
יום לימודים, תוך התמודדות בלתי אפשרית 

תחלופת  ו/או ח אדםוכמעט עם מחסור בכ
צוותים וחוסר יציבות )בידודים, סגרים, 

                                    הנחיות ומגבלות..( 
זוהי שנה מאד שוחקת עבור הצוותים. צוותי 

ש"ש ובבני הנוער חבר'ה מההחינוך נתמכו ב
על מנת לאפשר פעילות, לאורך כל השנה 

הצוותים היו חסרים באופן משמעותי בשל 
 ס מדריכים.קושי בגיו

 
קהילה תומכת בצוותי החינוך חיונית 

יבות ח האדם, ליצירת מחוולשמירה על כ
לקהילה ורצון לייצר הבנה תוך דיאלוג 

אמפתי. חשוב טיפוח קשר תומך ובונה בין 
הקהילה לבין אנשי החינוך על מנת לגייס 

  ולשמר צוות חינוכי קבוע ומחובר לקהילה.
 

 רשמה: רינה כהן   
 
 

תמונות מההצגה:  -בטור שממול 
"אילת מטיילת"  

בהצגה - תאטרון בובות גדולות  

לילדים בארגון מרכז קהילתי נעמן 
 תרבות כפר מסריקאגף הו
 
 

 

 
 

 
 

ותמונה נוספת מההפגנה העממית 
של ילדינו בדרישה לאשר להם 
לגדל אתון במשק החי. הפגנה 

 במשק! –נשאה פרי והאתון 
 

 



 

 

 

 

 

 ניידת למיצוי זכויות 
המשרד לשוויון חברתי החל להפעיל ניידת 

זכויות, המגיעה לאזרחים ותיקים ברחבי 
הארץ ומציעה להם שירות מיצוי זכויות. 

הניידת היא מעין משרד על גלגלים, כלי רכב 
דול, הממותג ומזוהה עם המשרד מסחר ג

ויון חברתי, ומצויד ומאובזר באמצעים ולש
דיגיטליים הנותנים מענה ממשלתי מלא 

בשטח. הניידת היא זרוע חדשה, שלוחה של 
שסייע עד  2008* הפעיל משנת 8840המוקד 
ניצולי שואה  בהם גםאזרחים  אלפיהיום ל
לבצע זאת  ןהחידוש הוא שכעת נית - בטלפון

 גם בשטח מול האזרח.

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

מתן הסבר , צרהנתן יכלול פגישה קיהסיוע שי
על שירותי הניידת והמוקד, הרצאה קצרה על 

זכויות אזרחים ותיקים ולאחר מכן שיחות 
אישיות ובדיקה אישית של הזכויות לכל אדם 

 בנפרד.

לפי הבדיקה ותוצאותיה, יחל תהליך ליווי 
והדרכה אישיים, מתן הסברים ומילוי טפסים 

הנדרשים למיצוי זכויות ובמידת הצורך 
למוקד הנייח במרכז הארץ,  תועבר הפניה

שבו יחלו יועצים נוספים להתערב בתהליך 
 באופן אפקטיבי מול מוסדות ורשויות.

השירות מעלה למודעות את נושא מיצוי 
רחים רבים שאינם זהזכויות שהינו קריטי לא

מודעים לזכויותיהם בתחומים שונים 
וכתוצאה מכך מפסידים כסף והטבות רבות. 

עלות את מספר מטרת הניידת היא לה
 האזרחים המממשים את זכויותיהם.

 נופר מעיין            נשמח לראותכם

 

 

 



 
 גמלאים משוטטים

קבוצה גדולה של חברות וחברים ששייכים 
יצאה ביום ד' לפורום הגמלאים הצעירים 

האחרון לטיול באזור סובב כנרת. יצאו לטיול 
רכה של גיורא דאיש ואישה בהובלה ובה 27

 גירש. 

תכנית הטיול כללה ארוחת בוקר במושב 
אלמגור ולאחריה התארחנו אצל דולי עירון 
ושמענו ממנה סיפורים והסבר על התרבות 
האפגאנית וגם ראינו חפצים אותנטיים של 

 העדה. 

שמענו הסבר ופרשנות על קרב תל מוטילה 
שעליו צפינו. קיבלנו תיאור של הנוף ושל 

קר ועל הגיאוגרפיה עם הסבר על שטחי ההפ
החשיבות הגדולה שהיתה להם בשנות 

 החמישים של המאה שעברה. 

משם קפצנו למעיין כנף שליד מעלה גמלא 
 נוף מיוחדת ונעימה. להתרשם בנקודת 

המשכנו בטיולנו לעבר קיבוץ האון שבמזרח 
הכנרת ולידו שמענו סיפורים והסבר על 

אנדרטת הטייסים התורכיים שטסו באזור 
 שונה ולפניה. במלחמת העולם הרא

את ארוחת הצהריים טעמנו במתחם צמח 
ביקרנו ביער שוויץ שמשקיף על  –ולסיום 

הכנרת מכיוון מערב. היער המרשים שנטוע 
על הרכס הוא מקום בילוי מסודר ויפה 

 לתושבי הסביבה ולמשפחות מכל הארץ. 

אני מציינת את ההדרכה המצוינת של גיורא 
יותר. בדברי ואת ניהול הטיול באופן מוצלח ב

התודה שאמרתי בטיול ציינתי שלמרות 
 ,שכולנו חשבנו שאנחנו מכירים את האזור
גיורא הצליח להפתיע ולגלות לנו מקומות 

 שלא ידענו על קיומם.

בשם כל המטיילים תודה גדולה לגיורא 
 לקראת עוד טיולים שמחכים לנו בעתיד. 

 חדוה ורדי 

 

 
 

 
 

 

 

 
 צילם: בני ברק                                  

 



 

 

 7.5.2021 -ששיתרבות

                                      - לרגל יציאת ספרי
 "הזכות לשתף, להשפיע ולהוביל".

הנני שמח להזמין את בעלי העניין ושותפי 
לדרך למפגש השקה שיערך במועדון לחבר 

בשעה  7.5.2021-בכפר מסריק ביום ו' ה
 .להשקה מוזמנים כמובן חברי הקיבוץ. 10.30

הספר מתאר מסע חיים נוקשה, תובעני 
ונאיבי לשינוי חברתי שבו מתכנסים השקפת 

 עולם וערכים שעוצבו בסביבה הקיבוצית.

אשמח להעניק את הספר כשי למעוניינים 
 משתתפי ההשקה.

 )קרמר( בידידות רבה אפרים קורן

 - ועוד הודעות קטנות

השוק החופשי"  חדר התרומות לנזקקים " .1
פלוס לצורך התארגנות נסגר למשך שבוע 

 מחדש.

על מועד פתיחתו לציבור תבוא הודעה נפרדת  
 היההחדר לא י -ם בכל אופן הדברים משתני

צ "בשעות אחה  כל יוםפתוח כל הזמן אלא 
באחריות של מתנדבת. ברגע שנסיים 

 .על כל הפרטים להתארגן נודיע

         מועד:ה . חוזרים לטקס הביכורים ובגדול .2
וכפי שאתם בטח זוכרים  16.5-יום ראשון ה

הרבה ריקודים מכל הגילאים בטקס הזה.  יש
  -תתחילו לחמם את הרגליים היכונו! -לכן 

 סירוב לא יתקבל הפעם!

 

יום ששי במסגרת ששיתרבות ניפגש  11.6 -ב  .3
שיספר לנו על  עם אילן גורי מלוחמי הגטאות

 כשותף  הקשות()חוויותיו ותחושותיו 

 

 
 

, בין רועים המערבית במפגשים בגדה
 . ומתנחלים  –פלשתינאים לנוער הגבעות 

 
 -מפגש נוסף  .4

 

 
 

 איטה.      
 

 

 ברכות חמות ולבביות

 להולדת לאסתי ציפסר

 הנוסף הנין

 לחגיתנכד 

 



 

פקידיו בסיום ת מטומי שחראירוע פרידה 
במסגרת היה  אחרי שנים רבות של פעילות,

 -הנהלת הקיבוץ ואנשי בית המוסדות 
ם קטע שקרא שאול גור לאחרונה. מוגש לכ

 היו"ר ומספר תמונות מהמפגש . 

 ידידי  טומי
השנים  5 -היה לי הכבוד לעבוד אתך ב

האחרונות בהן כיהנת כמנהל הכספים וכן 
 בעוד כמה תפקידי מפתח בכפר מסריק.

מצאתי מנהל כספים ותיק שמכיר כל פרט וחי 
 כל רגע במתרחש במגרש עליו הוא מופקד.

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

הנאמנות שלך לכפר מסריק והאכפתיות הן 
 .תפקידים בקבוץ דוגמא ומופת לממלאי

תכונות אלו היו אתך במשך כל השנים הרבות 
בהן מלאת את תפקידך כמנהל כספים ראשי 

 של הקבוץ לצד תפקידים נוספים.

מטבע הדברים קיים תמיד חיכוך בין ממלאי 
תפקידים ובעיקר בתחום הכספי כאשר עליך 

"לשמור" על הקופה לצד ממלאי תפקידים 
ים עיניים אחרים וחברי הקבוץ אשר לוטש

לקופה כדי להראות שיש אמצעים ויכולות 
 כמעט בלתי מגבלים.

ידעת במשך השנים גם לשמור על הקופה וגם 
לתת שירות נאות לכלל הציבור בין אם זה 
לחבר או החברה הבודד/ת ובין עם למנהל 

 כלשהו בשדרת הניהול בקבוץ.

, זה הזמן להגשים שאתה כבר לא ילדכהיום 
למשפחה המורחבת חלומות, לתת יותר 

ולעשות דברים שתמיד חלמת לעשות אבל 
 לא יצא לך או שיצא אבל רק במעט.

מאחלים לך בריאות טובה ועוד  -לסיום 
הרבה שנים של עשייה במסגרות השונות לצד 

 העשייה במגרש הפרטי שלך ושל משפחתך.

 גור שאול

 

 



 

 בבריכת השחייה נפתחת
 .הקורונה מאחורינו והקיץ לפנינו

 -עונת הרחצה בבריכה תיפתח ביום שבת ה 
הבריכה תהיה פתוחה רק  1/6-עד  . 15/5

 האורחן. לחברי קיבוץ אורחיהם ואורחי

על החברים ואורחיהם מתבקשים לשמור 
 נוהלי הבריכה שהם:

לשמור כל הזמן על קשר עין עם  . יש1
                                               ילדיכם.

ובאזור  העישון מותר רק בפינות העישון. 2
                                         מגרש הכדורעף.

. ילדים עד סוף כיתה ו' חייבים ליווי של 3
                                                 מבוגר.

רק עם  . אורחי חברים יכולים להיכנס4
הזמן .              מארחיהם ולהיות אתם כל 

          זכוכית למתחם. אין להכניס בקבוקי. 5
                   . יש להישמע להוראות הצוות .6
. אין להכניס דברי מאכל ולאכול על שפת 7

                                              הבריכה.
. אין לשבת על המסלולים ולהפריע 8

                                                לשחיינים.
. חובה להיות עם שיער אסוף או כובע מים 9

 בזמן הרחצה בבריכה.

בכל בעיה הקשורה למתחם הבריכה מוזמנים 
לתת את לפנות דבר ראשון אלי ואשתדל 

 הכלל. הפתרון הנכון והרצוי לטובת

   אמנון היכל. -לעונה מוצלחת בתקוה

 

 

 .2021שעות פתיחה  חודש מאי 
 . 10:00-16:00                   15/5   -יום שבת 

 . 10:00-16:00ערב חג        16/5  -יום ראשון

 .  10:00-16:00חג שבועות     17/5 -יום שני  

 .16:00-20:00                      -ה -אבימים   

 . 10:00-17:00                         -שישי ימי  

 . 10:00-17:00                           - ות שבת

 

 

 



 

 

 

 

 



 


